
Aan de Gemeenteraad Waalre,  
 
Bijgaand ter kennisgeving een reactie van ondergetekende namens de Voorbeeklaangroep naar 
aanleiding van punt 2. bedrijventerrein Ekenrooi Noord van het gewijzigde en onlangs goedgekeurde 
Ontwikkelperspectief buitengebied Aalst.  
 
Wij hebben, zoals besproken in een aangename meeting bij mij thuis onder leiding van wethouder 
van Burgsteden c.s. als voorwaarde voor de aanleg van een toekomstig bedrijventerrein (Voldijn 
industrie), een op tijd aan te planten bomenrij (2022) achter het spaarbekken aan de Voorbeeklaan 
zodat dit deze industrie (2017?) aan het oog van de bewoners (Ekenrooi-N) onttrekt.  
 
Tot nu toe is een schamel sterretje in de annex bij het uitvoeringsprogramma het enige concrete 
bewijs dat er in 2022 iets moet komen (de bomenrij dus)!  
Wij willen hier graag een iets concretere invulling zien en hopen dat U hierbij kunt helpen.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
---------- Oorspronkelijk Bericht ----------  
Van: >  
Aan: >  
Cc: " >  
Datum: 29-12-2021 11:18  
Onderwerp: RE: Re: Ontwikkelperspectief Buitengebied Aalst; besluitvorming én concept 
uitvoeringsprogramma  
 
Geachte,  
 
In het besef dat het sowieso te laat was om de visie-tekst te wijzigen voordat het de 14de ter 
stemming zou komen heb ik geen reactie meer willen geven maar wil dat bij deze alsnog doen:  
 
-  Ben het niet eens met Uw beschrijving dat de 2 percelen beperkt van omvang zijn want qua 
omvang veel groter dan de betreffende industriële Voldijn percelen.  
 
-  U heeft weliswaar een kruisje staan voor 2022 in het tijdsplan bij het "concept 
uitvoeringsprogramma" voor de aanplanting van de bomen/begroeiing achter het waterspaarbekken 
maar (behalve in Uw e-mail) komt dit nergens ter sprake maar is dit voor ons zoals U weet een 
absolute must!  
 
- U stelt in Uw laatste alinea dat "als we met het project  aan de slag gaan", en dan herhaalt U alle 
reeds eerder genoemde mitsen en maren, schijnt U niet te beseffen dat het project nu moet starten 
met een zo spoedig mogelijke aanplant (groeitijd!) om later in 2027 te worden gevolgd door een 
ontwerpopgave waar we dan hopelijk "vooraf" (briefing ontwerpbureau) bij betrokken zullen 
worden.  
 
Uit bovenstaande en Uw e-mail bewoordingen "voor de hand liggende" integratie van de bestaande 
bomenrij en "suggestie" van een nieuwe bomenrij zien we helaas nog weinig commitment t.a.v. het 
in gemoedelijke sfeer besproken is.  
Hopende op een iets concreter antwoord t.a.v. de nieuwe bomenrij verblijven wij,  
 
Met vriendelijke groet,  
 
namens de Voorbeeklaan  


